
Protokół Nr VI/07
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 28 lutego 2007 roku

Otwarcia  VI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  dokonał  Przewodniczący 

Rady  Pan  Kazimierz  Ryszewski  o  godzinie  1200 w  ,,Domu  Strażaka” 

w Karlinie. Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności 

załączono do protokołu).

Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach bierze udział 15 radnych, co 

stanowi  100%  ustawowego  składy  Rady  i  umożliwia  podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Pan  Kazimierz  Ryszewski  stwierdził,  że  radni  otrzymali  porządek  obrad 

dzisiejszej  sesji  i  stwierdził,  że  jest  propozycja  wprowadzenia  do  porządku 

obrad  projektów  uchwał  w  sprawie  przyjęcia  ,,Programu  remontu  części 

wspólnych budynków mieszkalnych, których właścicielem jest Gmina Karlino, 

położonych  w obrębie  zabytkowego  układu urbanistycznego  miasta  Karlino” 

oraz  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia ,,Programu pomocy 

horyzontalnej  na rozwój  małych i  średnich przedsiębiorstw na terenie  gminy 

Karlino”.  Następnie  Przewodniczący  Rady  Pan  Kazimierz  Ryszewski 

zaproponował głosowanie nad wprowadzeniem zmian.

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  ,,Programu 

remontu części  wspólnych budynków mieszkalnych, których właścicielem 

jest  Gmina  Karlino,  położonych  w  obrębie  zabytkowego  układu 

urbanistycznego miasta Karlino” został wprowadzony do porządku obrad 

w wyniku jednomyślnego głosowania.

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  ,,Programu 

pomocy  horyzontalnej  na  rozwój  małych  i  średnich  przedsiębiorstw  na 



terenie gminy Karlino” został wprowadzony do porządku obrad w wyniku 

jednomyślnego głosowania.

Następnie Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie porządku obrad wraz 

z wprowadzonymi zmianami.

Porządek  obrad  został  przyjęty  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego 

głosowania. 

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej.

2. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 
międzysesyjnym.

3. Informacja  z  pracy  radnych  Rady  Powiatu  Białogardzkiego  z  terenu 
Gminy Karlino. 

4. Wolne wnioski i interpelacje radnych i zaproszonych gości.
5. Informacja  dotycząca  działalności  Karlińskiego  Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego.
6. Informacja  inspektora  ds.  zasobów  lokalowych  i  mieszkaniowych 

Urzędu Miasta i Gminy.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok,
b) zmian  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 

Wodnej na rok 2007,
c) zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  realizację  zadania 

inwestycyjnego,
d) zmiany uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości 

dla przedsiębiorców w ramach pomocy de minimis,
e) zwolnienia z podatku od nieruchomości,
f) ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I  kategorii 

zaszeregowania  oraz  uzgodnienia  wartości  jednego  punktu 
w złotych dla pracowników zatrudnionych w gminnych jednostkach 
organizacyjnych – Zakład Oświaty w Karlinie,
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g) ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I  kategorii 
zaszeregowania  oraz  uzgodnienia  wartości  jednego  punktu 
w złotych dla pracowników zatrudnionych w gminnych jednostkach 
organizacyjnych  –  Warsztat  Terapii  Zajęciowej  ,,Iskierka” 
w Karlinie, 

h) ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I  kategorii 
zaszeregowania  oraz  uzgodnienia  wartości  jednego  punktu 
w złotych dla pracowników zatrudnionych w gminnych jednostkach 
organizacyjnych – Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 
w Karlinie, 

i) ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i  szczegółowe 
warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków:  za  wysługę  lat, 
motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  warunki  pracy,  szczegółowy 
sposób  obliczania   wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe 
i  godziny  doraźnych  zastępstw,  wysokość  i  warunki  wypłacania 
innych   składników  wynagrodzenia  wynikających  ze  stosunku 
pracy, a  także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego 
oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania,

j) przyjęcia  Programu  remontu  części  wspólnych  budynków 
mieszkalnych, których właścicielem jest Gmina Karlino, położonych 
w obrębie zabytkowego układu urbanistycznego miasta Karlino,

k) zmiany  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  ,,Programu  pomocy 
horyzontalnej  na  rozwój  małych  i  średnich  przedsiębiorstw  na 
terenie gminy Karlino”. 

8. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski i interpelacje. 
9. Zakończenie VI sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c

Przewodniczący Rady Pan Ryszewski  stwierdził, że protokół z V sesji Rady 

Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do wniesienia? 

Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  Przewodniczący  zaproponował  przyjęcie  go 

w drodze jawnego głosowania.

Protokół Nr V/07 z V sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 25 stycznia 2007 

roku został przyjęty jednomyślnie.
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Ad. 2

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym (informacja załączona 

do protokołu). Ponadto przedstawił informację z dotychczas przeprowadzonych 

wyborów  sołeckich.  Powiedział,  że  w  najbliższym  czasie  będzie  potrzeba 

podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu na 2007 rok z uwagi na potrzebę 

sporządzenia nowego studium zagospodarowania przestrzennego między innymi 

na  gruntu  pod  Karlinkiem,  którymi  interesuje  się  nowy  inwestor  -  firma 

szwedzka, która będzie potrzebowała dużych ilości gazu, energii i wody i już 

prowadzone  są  rozmowy  z  przedstawicielami  zakładów  gazowniczych, 

energetycznych  i  wodociągami.  Poinformował  również,  że  na  sesji  Rady 

Powiatu  Białogardzkiego  przedstawiony  został  punkt  widzenia  władz 

karlińskich na temat wysypiska w Krzywopłotach. Przypomniał, że dwukrotnie 

spotkał  się  z  Panem Stefanem Strzałkowskim Burmistrzem Miasta  Białogard 

w tej  sprawie,  ale od grudnia do dnia dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi. 

Odbyło  się  również  spotkanie  ze  Starostą  Powiatu  Białogardzkiego  Panem 

Bagińskim na którym pojawił się Wójt Gminy Białogard, byli przedstawiciele 

Gminy Karlino, a Burmistrz Strzałkowski się nie pojawił. Odbyło się spotkanie 

z przedstawicielami władz Wolgast  na temat wspólnych imprez kulturalnych 

organizowanych w 2007 roku.  

Ad. 3

Pan  Jan  Maciążek Przewodniczący  Rady  Powiatu  Białogardzkiego 

podziękował  za  zaproszenie  i  poinformował  zebranych,  że  został  zakupiony 

nowy  aparat  rentgenowski  do  Szpitala  w  Białogardzie,  a  także  otwarty 

nowoczesny gabinet w zakresie badania układu okrążenia, oba wydarzenia są 

bardzo ważne dla wszystkich mieszkańców Powiatu. Ponadto dodał, że bilans 

za 2006 rok zamknął się w Szpitalu Powiatowym w Białogardzie na zero. Nie są 

to jeszcze zyski, ale już jest lepiej. Sprawa funkcjonowania składowiska śmieci 
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w  Krzywopłotach  przybiera  zupełnie  inny  obrót.  Zarówno  Starosta  Powiatu 

Białogardzkiego,  jak  też  władze  samorządowe  innych  Gmin  należących  do 

Powiatu  (poza  Miastem  Białogard)  są  przekonane  o  potrzebie  likwidacji 

wysypiska w Krzywopłotach. Na sesji składana była informacja przez Dyrektora 

Stowarzyszenia  Inicjatyw Społeczno  –  Gospodarczych  w Białogardzie,  który 

mówił  planowanej  budowie  inkubatora  ekologicznego.  Tematem  sesji  było 

również szkolnictwo średnie, gdzie następuje powrót do klas zawodowych, tak 

jest  w  przypadku  Zespołu  Szkół  Zawodowych  w  Białogardzie,  gdzie  od 

września pojawią się już trzy klasy zawodowe. 

Pani  Natalia  Przygocka  Sołtys  Sołectwa  Lubiechowo  zwróciła  się  do 

Przewodniczącego  rady  Pana  Maciążka  o  pomoc  w  sprawie  naprawy 

nawierzchni  drogi  powiatowej  w  Lubiechowie.  Dodała,  że  po  zimie  jest 

znacznie gorzej niż było, ale jeśli  dziury zostaną połatane tak samo jak były 

ostatnio,  to  nie  ma  szans  na  to,  aby  łaty  wytrzymały  przez  rok.  Ponadto 

zapchane są dreny w dwóch miejscach przy drodze, co jeśli pojawią się deszcze 

lub roztopy powoduje jej zalewanie. 

Pan Jan Maciążek  odpowiedział,  że  kończy się  zima,  robiony będzie  przez 

Zarząd Dróg przegląd stanu nawierzchni, ale trzeba pozyskać środki, a aby je 

pozyskać, to należy sporządzić dokumentację i wykonać pomiary ruchu.

Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że jak wygląda 

wysypisko śmieci należy przekonać się w terenie. Byłoby dobrze, aby wszyscy 

radni Rady Powiatu zobaczyli w Jakim jest miejscu. 

Pan Jan  Korzeniowski  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  powiedział,  że 

w  1993  roku  mówiono,  że  będzie  to  nowoczesne  wysypisko,  które  będzie 

funkcjonowało przez 25 lat, minęło 14 i chcemy je zamknąć. 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino odpowiedział, że 

Pan  Jan  Korzeniowski  jest  niezłym  historykiem,  a  na  ówczesne  czasy  to 

wysypisko było nowoczesne i gdyby trafiały na nie śmieci, tak jak wcześniej 
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planowano z terenu Powiatu, a właściwie trzech Gmin będących wspólnikami, 

to wystarczyłoby na 25 lat.  Jednak zostało ono zasypane śmieciami z innego 

terenu i teraz można sypać już tylko w górę. Podkreślić należy, że wówczas nikt 

nie  myślał  o  recyklingu,  obecnie  każde  wysypisko  musi  mieć  sortownię, 

a  w  przyszłości  zdolność  termicznej  utylizacji  odpadów.   Zwrócił  również 

uwagę na lokalizację wysypiska, które znajduje się obok strefy ekonomicznej 

oraz niedaleko działek pod zabudowę mieszkaniową.   

Ad. 4

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  zaproponował  zgłaszanie 

wniosków lub pytań nie związanych z porządkiem obrad dzisiejszej sesji. 

Pani  Bożena  Nadziejko  Radna  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zwróciła  się 

z pytaniem do Zastępcy Burmistrza Pani Beaty Pawlik o informację, czy prawdą 

jest, że żużel, który został zawieziony do Mierzyna na naprawę dróg gminnych 

był wykorzystywany przez mieszkańców na ich własne podwórka.

Pani  Danuta  Miśko  mieszkanka  Karlina  zwróciła  się  z  apelem  do  Pana 

Tomasza Rusieckiego Dyrektora Wioski Dziecięcej SOS o dopilnowanie, aby 

mając na względzie bezpieczeństwo dzieci idących do szkoły lub przedszkola na 

ulicy  Kościuszki  zostały  zainstalowane muldy,  byłoby dobrze,  gdyby tak  się 

stało  jeszcze  przed  wiosną.  Zgłosiła  dużą  dziurę  w  nawierzchni  drogi  przy 

skręcie do CPN, droga Kołobrzeg – Karlino, a także brak reklam przy wjeździe 

do miasta reklamujących Karlino.

Pan Krzysztof  Chrzanowski mieszkaniec Karlina  zwrócił  się  z apelem do 

radnych  o  ich  zmobilizowanie,  o  zajęcie  się  tematem  firm  oczyszczających 

miasto,  o  zasięgnięcie  informacji,  co  się  dzieje  w  sprawie  budynków 

mieszkalnych pokrytych eternitem.  Stwierdził, że remont budynku Karlińskiego 

Ośrodka  Kultury  powinien  być  zakończony,  dlaczego  nie  jest,  kto  ponosi 

odpowiedzialność.  Taka  sama  sytuacja  miała  miejsce  w  przypadku  nowych 
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świetlic wybudowanych w Mierzynie i Pobłociu Wielkim.  Do Pana Krzysztofa 

Mazurkiewicza Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 2 w Karlinie zaapelował, 

aby zainteresował się dlaczego nie są robione ulice Sawickiej,  czy Spokojna, 

a  wyremontowana została  droga  w Krzywopłotach.  Tam mieli  partycypować 

w kosztach  mieszkańcy,  ale  czy  partycypowali  i  w jakiej  wysokości.  Raport 

Regionalnej Izby Obrachunkowej mówi o nieprawidłowościach i bałaganie, jaki 

panuje  w Związku Miast  i  Gmin Dorzecza Parsęty,  z  powodu którego może 

upaść duży projekt,  a  przyznaje  się  tam pensje  w wysokości  5 –  10 tys.  zł. 

Kolejny balagan panuje w Zakładzie Oświaty, czy Miejsko – Gminnym Ośrodku 

Pomocy Społecznej w Karlinie, ale radnym nie mówi się całej prawdy. Ankieta 

przygotowana na temat Gminnego Centrum Informacji z której nic nie wynika. 

Od Burmistrza  zależy  kto  dostanie  zlecenie.  Dodał,  że  uchwała  Europejczyk 

2006 roku to wstyd i zażenowanie dla poprzedniej Rady.

Pan  Jerzy  Macuda  mieszkaniec  Syrkowic  zwrócił  się  z  pytaniem  do 

Burmistrza, którym jak podkreślił  jest już kilkanaście lat,  czy interesował się 

sprzedażą majątku po dawnych PGR, na przykład parkiem w Syrkowicach. Na 

ostatnim  zebraniu  poruszony  został  temat  przystanku  na  skrzyżowaniu  do 

Poczernina, dalej nie został naprawiony.

Pani  Beata  Klepuszewska  Sołtys  Sołectwa  Gościnko  zgłosiła  potrzebę 

rozwiązania problemu. Spływający śnieg i woda z górki w Gościnku powoduje 

śliskość i  zagrożenie na drodze nr 6, należałoby zrobić odpływ, aby ta woda 

przez  drogę  nie  przepływała.  Ponadto  drogi  w  środku  wsi,  do  niektórych 

gospodarstw  nawet  nie  dojedzie  karetka,  może  należałoby  nawieźć  szlaki. 

Poruszyła także temat melioracji,  która nie jest przeprowadzana w Gościnku, 

zarośnięte są rowy melioracyjne, przez co zalewane są łąki. 

Pani  Stanisława  Łepecka  Sołtys  Sołectwa  Domacyno  poruszyła  temat 

dotyczący drogi  wewnątrz wsi Domacyno,  na której  studzienki  kanalizacyjne 

znajdują  się  wyżej  niż  poziom  tej  drogi  Już  zostały  uszkodzone  na  niej 

samochody, należałoby to rozwiązać.  
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Ad. 5

Pan Ryszard Augustyniak Prezes Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego zapoznał obecnych z informacją dotycząca działalności kierowanej 

przez niego jednostki (informacja załączona do protokołu).

Informacja została przyjęta przez radnych bez uwag.

Ad. 6

Pan Lech Chodyniecki Inspektor ds. Zasobów Lokalowych i Mieszkaniowych 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie zapoznał obecnych z informacją na temat 

zasobów lokalowych i mieszkaniowych Gminy Karlino (informacja załączona do 

protokołu).

Informacja została przyjęta bez uwag.

Ad. 7a

Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  omówiła  projekt 

uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  Miasta  i  Gminy  Karlino  na  2007  rok.  Po 

dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 32.007.203zł, 

wydatkami w wysokości 33.521.570zł oraz deficytem w wysokości  1.514.367zł.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść 

projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 

rok. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 

12  radnych,  1  radny  był  przeciwny,  1  radny  wstrzymał  się  od  głosu. 

W wyniku  głosowania  uchwała  Nr VI/39/07  została  podjęta  większością 

głosów.
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Ad. 7b

Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  Pani  Granat  omówiła  projekt  zmian 

Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007. Po 

dokonaniu  zmian  plan  budżetu  przedstawia  się  przychodami  w  wysokości 

164.256,87zł oraz wydatkami w wysokości 164.256,87zł.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Tomasz  Rusiecki  przedstawił 

projekt uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała Nr VI/40/07 została podjęta jednomyślnie.

Ad. 7c

Pani  Krystyna  Granat  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia 

w  kwocie  1.800.000zł  kredytu  bankowego  z  przeznaczeniem  na  finansowanie 

inwestycji  pn.  ,,Kształtowanie  świadomości  zdrowego  stylu  życia,  poprzez 

udostępnienie  stref  rekreacji  na  terenie  miasta  i  gminy  Karlino”.  Spłata 

zobowiązania nastąpi w latach 2007 – 2008 ze środków pochodzących z pomocy 

udzielonej  w  ramach  instrumentu  finansowego,  tj.  Norweskiego  Mechanizmu 

Finansowego, po realizacji i rozliczeniu zadania inwestycyjnego. 

Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  VI/41/07 

została podjęta.

Ad. 7d

Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Krystyna Granat  omówiła projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości 

dla  przedsiębiorców w ramach pomocy de minimis.  Zmiana dotyczy zmiany 
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terminu obowiązywania uchwały, jego przedłużenia do dnia 30 czerwca 2007 

roku.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść 

projektu uchwały. 

Radni w wyniku jednomyślnego głosowania podjęli  uchwałę Nr VI/42/07 

została podjęta.

Ad. 7e

Również  Skarbnik Miasta i  Gminy Karlino Pani Granat  omówiła projekt 

uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości.

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił zebranym treść projektu uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 

14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

W wyniku  głosowania  uchwała  Nr VI/43/07  została  podjęta  większością 

głosów.

Ad. 7f

Pani  Danuta  Piwowarczyk  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino  omówiła 

projekt uchwały w sprawie  ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego 

w  I  kategorii  zaszeregowania  w  kwocie  846,00zł  dla  pracowników 

zatrudnionych w Zakładzie Oświaty w Karlinie.

Pani  Elwira  Sałamacha  p.o.  Kierownika  Zakładu  Oświaty  w  Karlinie 

zwróciła się do radnych o zaakceptowanie wartości 1 pkt w kwocie 4,50zł.

 Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść 

projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego 
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w  I  kategorii  zaszeregowania  oraz  uzgodnienia  wartości  jednego  punktu 

w  złotych  dla  pracowników  zatrudnionych  w  gminnych  jednostkach 

organizacyjnych – Zakład Oświaty w Karlinie.

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  VI/44/07 

została podjęta.

Ad. 7g

Pani  Danuta  Piwowarczyk  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia 

najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I  kategorii  zaszeregowania 

w  kwocie  810,00zł  dla  pracowników  zatrudnionych  w  Warsztacie  Terapii 

Zajęciowej w Karlinie.

Pani Anna Staniewicz Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej ,,Iskierka” 

w Karlinie zwróciła się do radnych o zaakceptowanie wartości 1 pkt w kwocie 

4,00zł.

 Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść 

projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego 

w  I  kategorii  zaszeregowania  oraz  uzgodnienia  wartości  jednego  punktu 

w  złotych  dla  pracowników  zatrudnionych  w  gminnych  jednostkach 

organizacyjnych – Warsztacie Terapii Zajęciowej w Karlinie 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  uchwała 

Nr VI/45/07 została podjęta.

Ad. 7h

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino  Pani  Piwowarczyk  omówiła  projekt 

uchwały  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego 
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w  I  kategorii  zaszeregowania  w  kwocie  846,00zł  dla  pracowników 

zatrudnionych w Miejsko – Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Karlinie.

Pani Lilianna Patyk p.o. Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Karlinie  zwróciła się do radnych o zaakceptowanie wartości 1 

pkt w kwocie 4,50zł.

 Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść projektu uchwały w sprawie 

ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I  kategorii 

zaszeregowania  oraz  uzgodnienia  wartości  jednego  punktu  w  złotych  dla 

pracowników  zatrudnionych  w  gminnych  jednostkach  organizacyjnych  – 

Miejsko – Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Karlinie.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 

12 radnych, 2 było przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku 

głosowania uchwała Nr VI/46/07 została podjęta większością głosów.

Ad. 7i

Pan  Tomasz  Rusiecki  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił  zebranym  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  Regulaminu 

określającego  wysokość  stawek  i   szczegółowe  warunki  przyznawania 

nauczycielom  dodatków:  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego,  za 

warunki  pracy,  szczegółowy  sposób  obliczania   wynagrodzenia  za  godziny 

ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw,  wysokość  i  warunki 

wypłacania  innych   składników  wynagrodzenia  wynikających  ze  stosunku 

pracy,  a   także  wysokość  nauczycielskiego  dodatku  mieszkaniowego  oraz 

szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania.

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 

11 radnych, 1 był przeciwny, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  W wyniku 

głosowania uchwała Nr VI/47/07 została podjęta większością głosów.
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Ad. 7j

Pan  Tomasz  Rusiecki  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia 

Programu  remontu  części  wspólnych  budynków  mieszkalnych,  których 

właścicielem jest Gmina Karlino, położonych w obrębie zabytkowego układu 

urbanistycznego miasta Karlino.

Uchwała Nr VI/48/07 została  podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania.

Ad. 7k

Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Rusiecki  przedstawił  obecnym  projekt 

uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  ,,Programu  pomocy 

horyzontalnej  na rozwój  małych i  średnich przedsiębiorstw na terenie  gminy 

Karlino”. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  Uchwała 

Nr VI/49/07 została  podjęta.

Ad. 8

Pani  Beata  Pawlik  Zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Karlino 

przypomniała,  że  na  zebraniach  sołeckich  informowała,  że  dopiero  wiosną 

będzie zrobiony przegląd i opracowany harmonogram remontu dróg. Wszystkie 

zgłoszone uwagi na temat dróg powiatowych zostały przekazane pismem z dnia 

23  lutego  br.  do  Zarządu  Dróg.  Co  do  wiaty  przystankowej  przy  drodze 

Kołobrzeg – Karlino, to należy podkreślić, że nic się nie dzieje samo, to że jest 

uszkodzona,  jest  winą  ludzką.  Sprawa  żużlu  w  Mierzynie.  Podziękowała  za 

reakcję sołtysom z innych sołectw za reakcję oraz zgłoszenie faktu rozkradania 
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żużlu i podkreśliła, że żużel, który jest przekazywany na potrzeby sołectw jest 

przeznaczony na naprawę dróg gminnych.     

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  na  temat 

melioracji  w  Gościnku  odpowiedział,  że  należy  dokładnie  wskazać  o  jakie 

melioracje chodzi, ponieważ od właścicielu gruntów zależy, kto odpowiada za 

ich przeprowadzenie. Do Wojewódzkiego Zarządu Melioracji zgłoszone zostały 

większe obszary Gościnko, Ubysławice, Mierzyn i Lubiechowo, Gmina pokryje 

koszty dokumentacji, a roboty będą należały do meliorantów.

Ad. 9

Przewodniczący  Rady  poinformował  zebranych,  że  radni  otrzymali 

w  materiałach  na  sesję  sprawozdanie  Dyrektora  Przedszkola  Miejskiego 

w Karlinie Pani Anny Grodek na temat umorzonych wierzytelności (załączono 

do protokołu).   

Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie  Pan Kazimierz  Ryszewski  podziękował  za  przybycie  i  udział 

radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1500 dokonał zamknięcia 

VI sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Protokół Nr VI/07
	z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej
	w dniu 28 lutego 2007 roku
	Otwarcia VI sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski o godzinie 1200 w ,,Domu Strażaka”                 w Karlinie. Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono do protokołu).
	Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach bierze udział 15 radnych, co stanowi 100% ustawowego składy Rady i umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. 
	Ad. 1b 
	Pan Kazimierz Ryszewski stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji i stwierdził, że jest propozycja wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał w sprawie przyjęcia ,,Programu remontu części wspólnych budynków mieszkalnych, których właścicielem jest Gmina Karlino, położonych w obrębie zabytkowego układu urbanistycznego miasta Karlino” oraz  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia ,,Programu pomocy horyzontalnej na rozwój małych i średnich przedsiębiorstw na terenie gminy Karlino”. Następnie Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski zaproponował głosowanie nad wprowadzeniem zmian.
	Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia ,,Programu remontu części wspólnych budynków mieszkalnych, których właścicielem jest Gmina Karlino, położonych w obrębie zabytkowego układu urbanistycznego miasta Karlino” został wprowadzony do porządku obrad  w wyniku jednomyślnego głosowania.
	Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia ,,Programu pomocy horyzontalnej na rozwój małych i średnich przedsiębiorstw na terenie gminy Karlino” został wprowadzony do porządku obrad w wyniku jednomyślnego głosowania.
	Następnie Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami.
	Porządek obrad został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Porządek obrad:
	1.Sprawy regulaminowe:
	a)stwierdzenie prawomocności obrad
	b)przyjęcie porządku obrad, 
	c)przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej.
	2.Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Karlino o pracy w okresie międzysesyjnym.
	3.Informacja z pracy radnych Rady Powiatu Białogardzkiego z terenu Gminy Karlino. 
	4.Wolne wnioski i interpelacje radnych i zaproszonych gości.
	5.Informacja dotycząca działalności Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego.
	6.Informacja inspektora ds. zasobów lokalowych i mieszkaniowych Urzędu Miasta i Gminy.
	7.Podjęcie uchwał w sprawie:
	a)zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok,
	b)zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007,
	c)zaciągnięcia kredytu bankowego na realizację zadania inwestycyjnego,
	d)zmiany uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców w ramach pomocy de minimis,
	e)zwolnienia z podatku od nieruchomości,
	f)ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz uzgodnienia wartości jednego punktu                w złotych dla pracowników zatrudnionych w gminnych jednostkach organizacyjnych – Zakład Oświaty w Karlinie,
	g)ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz uzgodnienia wartości jednego punktu                w złotych dla pracowników zatrudnionych w gminnych jednostkach organizacyjnych – Warsztat Terapii Zajęciowej ,,Iskierka”                      w Karlinie, 
	h)ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz uzgodnienia wartości jednego punktu                 w złotych dla pracowników zatrudnionych w gminnych jednostkach organizacyjnych – Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w Karlinie, 
	i)ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i  szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania  wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe           i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania innych  składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, a  także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania,
	j)przyjęcia Programu remontu części wspólnych budynków mieszkalnych, których właścicielem jest Gmina Karlino, położonych w obrębie zabytkowego układu urbanistycznego miasta Karlino,
	k)zmiany uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu pomocy horyzontalnej na rozwój małych i średnich przedsiębiorstw na terenie gminy Karlino”. 
	8.Odpowiedzi Burmistrza na wnioski i interpelacje. 
	9.Zakończenie VI sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
	Ad. 1c
	Przewodniczący Rady Pan Ryszewski stwierdził, że protokół z V sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do wniesienia? Ponieważ nie zostały zgłoszone Przewodniczący zaproponował przyjęcie go           w drodze jawnego głosowania.
	Protokół Nr V/07 z V sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 25 stycznia 2007 roku został przyjęty jednomyślnie.
	Ad. 2
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino przedstawił sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym (informacja załączona do protokołu). Ponadto przedstawił informację z dotychczas przeprowadzonych wyborów sołeckich. Powiedział, że w najbliższym czasie będzie potrzeba podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu na 2007 rok z uwagi na potrzebę sporządzenia nowego studium zagospodarowania przestrzennego między innymi na gruntu pod Karlinkiem, którymi interesuje się nowy inwestor - firma szwedzka, która będzie potrzebowała dużych ilości gazu, energii i wody i już prowadzone są rozmowy z przedstawicielami zakładów gazowniczych, energetycznych i wodociągami. Poinformował również, że na sesji Rady Powiatu Białogardzkiego przedstawiony został punkt widzenia władz karlińskich na temat wysypiska w Krzywopłotach. Przypomniał, że dwukrotnie spotkał się z Panem Stefanem Strzałkowskim Burmistrzem Miasta Białogard      w tej sprawie, ale od grudnia do dnia dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi. Odbyło się również spotkanie ze Starostą Powiatu Białogardzkiego Panem Bagińskim na którym pojawił się Wójt Gminy Białogard, byli przedstawiciele Gminy Karlino, a Burmistrz Strzałkowski się nie pojawił. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami władz Wolgast  na temat wspólnych imprez kulturalnych organizowanych w 2007 roku.  
	Ad. 3
	Pan Jan Maciążek Przewodniczący Rady Powiatu Białogardzkiego podziękował za zaproszenie i poinformował zebranych, że został zakupiony nowy aparat rentgenowski do Szpitala w Białogardzie, a także otwarty nowoczesny gabinet w zakresie badania układu okrążenia, oba wydarzenia są  bardzo ważne dla wszystkich mieszkańców Powiatu. Ponadto dodał, że bilans             za 2006 rok zamknął się w Szpitalu Powiatowym w Białogardzie na zero. Nie są to jeszcze zyski, ale już jest lepiej. Sprawa funkcjonowania składowiska śmieci w Krzywopłotach przybiera zupełnie inny obrót. Zarówno Starosta Powiatu Białogardzkiego, jak też władze samorządowe innych Gmin należących do Powiatu (poza Miastem Białogard) są przekonane o potrzebie likwidacji wysypiska w Krzywopłotach. Na sesji składana była informacja przez Dyrektora Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych w Białogardzie, który mówił planowanej budowie inkubatora ekologicznego. Tematem sesji było również szkolnictwo średnie, gdzie następuje powrót do klas zawodowych, tak jest w przypadku Zespołu Szkół Zawodowych w Białogardzie, gdzie od września pojawią się już trzy klasy zawodowe. 
	Pani Natalia Przygocka Sołtys Sołectwa Lubiechowo zwróciła się do Przewodniczącego rady Pana Maciążka o pomoc w sprawie naprawy nawierzchni drogi powiatowej w Lubiechowie. Dodała, że po zimie jest znacznie gorzej niż było, ale jeśli dziury zostaną połatane tak samo jak były ostatnio, to nie ma szans na to, aby łaty wytrzymały przez rok. Ponadto zapchane są dreny w dwóch miejscach przy drodze, co jeśli pojawią się deszcze lub roztopy powoduje jej zalewanie. 
	Pan Jan Maciążek odpowiedział, że kończy się zima, robiony będzie przez Zarząd Dróg przegląd stanu nawierzchni, ale trzeba pozyskać środki, a aby je pozyskać, to należy sporządzić dokumentację i wykonać pomiary ruchu.
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że jak wygląda wysypisko śmieci należy przekonać się w terenie. Byłoby dobrze, aby wszyscy radni Rady Powiatu zobaczyli w Jakim jest miejscu. 
	Pan Jan Korzeniowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że         w 1993 roku mówiono, że będzie to nowoczesne wysypisko, które będzie funkcjonowało przez 25 lat, minęło 14 i chcemy je zamknąć. 
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino odpowiedział, że Pan Jan Korzeniowski jest niezłym historykiem, a na ówczesne czasy to wysypisko było nowoczesne i gdyby trafiały na nie śmieci, tak jak wcześniej planowano z terenu Powiatu, a właściwie trzech Gmin będących wspólnikami, to wystarczyłoby na 25 lat. Jednak zostało ono zasypane śmieciami z innego terenu i teraz można sypać już tylko w górę. Podkreślić należy, że wówczas nikt nie myślał o recyklingu, obecnie każde wysypisko musi mieć sortownię,             a w przyszłości zdolność termicznej utylizacji odpadów.  Zwrócił również uwagę na lokalizację wysypiska, które znajduje się obok strefy ekonomicznej oraz niedaleko działek pod zabudowę mieszkaniową.   
	Ad. 4
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady zaproponował zgłaszanie wniosków lub pytań nie związanych z porządkiem obrad dzisiejszej sesji. 
	Pani Bożena Nadziejko Radna Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła się              z pytaniem do Zastępcy Burmistrza Pani Beaty Pawlik o informację, czy prawdą jest, że żużel, który został zawieziony do Mierzyna na naprawę dróg gminnych był wykorzystywany przez mieszkańców na ich własne podwórka.
	Pani Danuta Miśko mieszkanka Karlina zwróciła się z apelem do Pana Tomasza Rusieckiego Dyrektora Wioski Dziecięcej SOS o dopilnowanie, aby mając na względzie bezpieczeństwo dzieci idących do szkoły lub przedszkola na ulicy Kościuszki zostały zainstalowane muldy, byłoby dobrze, gdyby tak się stało jeszcze przed wiosną. Zgłosiła dużą dziurę w nawierzchni drogi przy skręcie do CPN, droga Kołobrzeg – Karlino, a także brak reklam przy wjeździe do miasta reklamujących Karlino.
	Pan Krzysztof Chrzanowski mieszkaniec Karlina zwrócił się z apelem do radnych o ich zmobilizowanie, o zajęcie się tematem firm oczyszczających miasto, o zasięgnięcie informacji, co się dzieje w sprawie budynków mieszkalnych pokrytych eternitem.  Stwierdził, że remont budynku Karlińskiego Ośrodka Kultury powinien być zakończony, dlaczego nie jest, kto ponosi odpowiedzialność. Taka sama sytuacja miała miejsce w przypadku nowych świetlic wybudowanych w Mierzynie i Pobłociu Wielkim.  Do Pana Krzysztofa Mazurkiewicza Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 2 w Karlinie zaapelował, aby zainteresował się dlaczego nie są robione ulice Sawickiej, czy Spokojna,        a wyremontowana została droga w Krzywopłotach. Tam mieli partycypować       w kosztach mieszkańcy, ale czy partycypowali i w jakiej wysokości. Raport Regionalnej Izby Obrachunkowej mówi o nieprawidłowościach i bałaganie, jaki panuje w Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty, z powodu którego może upaść duży projekt, a przyznaje się tam pensje w wysokości 5 – 10 tys. zł. Kolejny balagan panuje w Zakładzie Oświaty, czy Miejsko – Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Karlinie, ale radnym nie mówi się całej prawdy. Ankieta przygotowana na temat Gminnego Centrum Informacji z której nic nie wynika. Od Burmistrza zależy kto dostanie zlecenie. Dodał, że uchwała Europejczyk 2006 roku to wstyd i zażenowanie dla poprzedniej Rady.
	Pan Jerzy Macuda mieszkaniec Syrkowic zwrócił się z pytaniem do Burmistrza, którym jak podkreślił jest już kilkanaście lat, czy interesował się sprzedażą majątku po dawnych PGR, na przykład parkiem w Syrkowicach. Na ostatnim zebraniu poruszony został temat przystanku na skrzyżowaniu do Poczernina, dalej nie został naprawiony.
	Pani Beata Klepuszewska Sołtys Sołectwa Gościnko zgłosiła potrzebę rozwiązania problemu. Spływający śnieg i woda z górki w Gościnku powoduje śliskość i zagrożenie na drodze nr 6, należałoby zrobić odpływ, aby ta woda przez drogę nie przepływała. Ponadto drogi w środku wsi, do niektórych gospodarstw nawet nie dojedzie karetka, może należałoby nawieźć szlaki. Poruszyła także temat melioracji, która nie jest przeprowadzana w Gościnku, zarośnięte są rowy melioracyjne, przez co zalewane są łąki. 
	Pani Stanisława Łepecka Sołtys Sołectwa Domacyno poruszyła temat dotyczący drogi wewnątrz wsi Domacyno, na której studzienki kanalizacyjne znajdują się wyżej niż poziom tej drogi Już zostały uszkodzone na niej samochody, należałoby to rozwiązać.  
	Ad. 5
	Pan Ryszard Augustyniak Prezes Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego zapoznał obecnych z informacją dotycząca działalności kierowanej przez niego jednostki (informacja załączona do protokołu).
	Informacja została przyjęta przez radnych bez uwag.
	Ad. 6
	Pan Lech Chodyniecki Inspektor ds. Zasobów Lokalowych i Mieszkaniowych w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie zapoznał obecnych z informacją na temat zasobów lokalowych i mieszkaniowych Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu).
	Informacja została przyjęta bez uwag.
	Ad. 7a
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 32.007.203zł, wydatkami w wysokości 33.521.570zł oraz deficytem w wysokości  1.514.367zł.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. 
	W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny był przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosu.              W wyniku głosowania uchwała Nr VI/39/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 7b
	Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Granat omówiła projekt zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007. Po dokonaniu zmian plan budżetu przedstawia się przychodami w wysokości 164.256,87zł oraz wydatkami w wysokości 164.256,87zł.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Rusiecki przedstawił projekt uchwały. 
	W wyniku głosowania uchwała Nr VI/40/07 została podjęta jednomyślnie.
	Ad. 7c
	Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia               w kwocie 1.800.000zł kredytu bankowego z przeznaczeniem na finansowanie inwestycji pn. ,,Kształtowanie świadomości zdrowego stylu życia, poprzez udostępnienie stref rekreacji na terenie miasta i gminy Karlino”. Spłata zobowiązania nastąpi w latach 2007 – 2008 ze środków pochodzących z pomocy udzielonej w ramach instrumentu finansowego, tj. Norweskiego Mechanizmu Finansowego, po realizacji i rozliczeniu zadania inwestycyjnego.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
	Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr VI/41/07 została podjęta.
	Ad. 7d
	Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców w ramach pomocy de minimis. Zmiana dotyczy zmiany terminu obowiązywania uchwały, jego przedłużenia do dnia 30 czerwca 2007 roku.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść projektu uchwały. 
	Radni w wyniku jednomyślnego głosowania podjęli uchwałę Nr VI/42/07 została podjęta.
	Ad. 7e
	Również Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Granat omówiła projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości.
	Wiceprzewodniczący Rady przedstawił zebranym treść projektu uchwały. 
	W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.              W wyniku głosowania uchwała Nr VI/43/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 7f
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania w kwocie 846,00zł dla pracowników zatrudnionych w Zakładzie Oświaty w Karlinie.
	Pani Elwira Sałamacha p.o. Kierownika Zakładu Oświaty w Karlinie zwróciła się do radnych o zaakceptowanie wartości 1 pkt w kwocie 4,50zł.
	 Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz uzgodnienia wartości jednego punktu                w złotych dla pracowników zatrudnionych w gminnych jednostkach organizacyjnych – Zakład Oświaty w Karlinie.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr VI/44/07 została podjęta.
	Ad. 7g
	Pani Danuta Piwowarczyk omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania                w kwocie 810,00zł dla pracowników zatrudnionych w Warsztacie Terapii Zajęciowej w Karlinie.
	Pani Anna Staniewicz Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej ,,Iskierka” w Karlinie zwróciła się do radnych o zaakceptowanie wartości 1 pkt w kwocie 4,00zł.
	 Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz uzgodnienia wartości jednego punktu                w złotych dla pracowników zatrudnionych w gminnych jednostkach organizacyjnych – Warsztacie Terapii Zajęciowej w Karlinie 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych uchwała                 Nr VI/45/07 została podjęta.
	Ad. 7h
	Sekretarz Miasta i Gminy Karlino Pani Piwowarczyk omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego                w I kategorii zaszeregowania w kwocie 846,00zł dla pracowników zatrudnionych w Miejsko – Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Karlinie.
	Pani Lilianna Patyk p.o. Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie zwróciła się do radnych o zaakceptowanie wartości 1 pkt w kwocie 4,50zł.
	 Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz uzgodnienia wartości jednego punktu w złotych dla pracowników zatrudnionych w gminnych jednostkach organizacyjnych – Miejsko – Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Karlinie.
	W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 było przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku głosowania uchwała Nr VI/46/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 7i
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i  szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania  wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania innych  składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, a  także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania.
	W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 był przeciwny, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  W wyniku głosowania uchwała Nr VI/47/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 7j
	Pan Tomasz Rusiecki przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu remontu części wspólnych budynków mieszkalnych, których właścicielem jest Gmina Karlino, położonych w obrębie zabytkowego układu urbanistycznego miasta Karlino.
	Uchwała Nr VI/48/07 została  podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 7k
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Rusiecki przedstawił obecnym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia ,,Programu pomocy horyzontalnej na rozwój małych i średnich przedsiębiorstw na terenie gminy Karlino”. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych Uchwała                       Nr VI/49/07 została  podjęta.
	Ad. 8
	Pani Beata Pawlik Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Karlino przypomniała, że na zebraniach sołeckich informowała, że dopiero wiosną będzie zrobiony przegląd i opracowany harmonogram remontu dróg. Wszystkie zgłoszone uwagi na temat dróg powiatowych zostały przekazane pismem z dnia 23 lutego br. do Zarządu Dróg. Co do wiaty przystankowej przy drodze Kołobrzeg – Karlino, to należy podkreślić, że nic się nie dzieje samo, to że jest uszkodzona, jest winą ludzką. Sprawa żużlu w Mierzynie. Podziękowała za reakcję sołtysom z innych sołectw za reakcję oraz zgłoszenie faktu rozkradania żużlu i podkreśliła, że żużel, który jest przekazywany na potrzeby sołectw jest przeznaczony na naprawę dróg gminnych.     
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino na temat melioracji w Gościnku odpowiedział, że należy dokładnie wskazać o jakie melioracje chodzi, ponieważ od właścicielu gruntów zależy, kto odpowiada za ich przeprowadzenie. Do Wojewódzkiego Zarządu Melioracji zgłoszone zostały większe obszary Gościnko, Ubysławice, Mierzyn i Lubiechowo, Gmina pokryje koszty dokumentacji, a roboty będą należały do meliorantów.
	Ad. 9
	Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że radni otrzymali                     w materiałach na sesję sprawozdanie Dyrektora Przedszkola Miejskiego               w Karlinie Pani Anny Grodek na temat umorzonych wierzytelności (załączono do protokołu).   
	Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1500 dokonał zamknięcia        VI sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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